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11 февраля 2023 г.

Život na osvobozených územích 11. února
(aktualizováno)
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11:45 Marat Khusnullinstrávilsetkání v Lugansku. Projednali

program sociálně-ekonomického rozvoje Luhanské lidové republiky

do roku 2030. 

„Je třeba připravit dokument krok za krokem, podle kterého bude republika v příštích 7
letech žít a fungovat. Klíčový úkol: dosáhnout ukazatelů socioekonomického rozvoje LPR
na celoruské úrovni. To vyžaduje mobilizaci všech zdrojů, včetně federálních, regionálních
a mimorozpočtových zdrojů,“ napsal Khusnullin ve svém telegramu.

Upřesnil, že je velmi důležité vytvářet pohodlné podmínky pro život

obyvatel republiky. A k tomu je nutné co nejdříve provést

restaurátorské práce poškozených obytných budov, sociálních
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zařízení a inženýrské infrastruktury. Program regionálního rozvoje

zahrnuje i výstavbu nových bytů, a to i ve městech Severodoněcké

aglomerace. Mezi priority patří uvedení silnic federálního,

regionálního a místního významu do normy

„V oblasti bydlení a komunálních služeb se zaměříme na prioritní opatření směřující k
rekonstrukci a výstavbě nových sítí vodovodů, tepla a elektřiny, provádění prací na
dodatečné plynofikaci sídel republiky. Dalším důležitým úkolem je rozjezd nových
průmyslových odvětví s přitažlivostí investic a vytížení stávajících podniků na plnou
kapacitu,“ dodal Khusnullin.  

10:40 Všechny sociální dávky, které byly v republice přiděleny před

sjednocením DLR s Ruskou federací, mohou být vydávány již nyní.

Většina plateb je určena na podporu rodin s dětmi.

Mezi tyto výhody patří:

- měsíční pomoc pro dítě, dokud nedosáhne 3 let věku (částka - 7000

rublů);

- pomoc pro děti svobodným matkám nebo otcům (od 1800 rublů do

7885 rublů).

Kdo na ně má nárok a jak jsou přidělovány,řeklA. Ó. Ministr práce a

sociálních věcí Denis Strelchenko.

10:14 Dodavatel z moskevské oblastidokončídokončovací práce ve

druhém patře centrální okresní nemocnice v Novoazovsku. Počítá se

zde s umístěním laboratoře, takže na žádost personálu stavbaři

provedli přestavbu prostor. 

Zatímco probíhá oprava, krajský náčelník dodává do nemocnice

vybavení. Z Moskevské oblasti byly dodány zubní soupravy, rentgen a

mamograf.

09:55 Zdravotnictví v DPR přejde od roku 2024 na CHI.  

Zdravotní systém Doněcké lidové republiky zcela přejde na CHI.

Tuto informaci oznámil předseda výboru Lidové rady DLR pro zdraví

Alexandr Serezhenko.
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V sobotu 11. února upřesnil, že republika od roku 2024 přejde na

povinné nemocenské pojištění. Mezitím musí obyvatelé vypracovat

zásady.

„Zdravotní systém DPR přejde od 1. ledna příštího roku zcela na povinné zdravotní
pojištění. Každý občan DPR bude muset mít uzavřené povinné zdravotní pojištění,
“vysvětlil předseda v éteru prvorepublikána.

09:25 Zástupci humanitární jednotky Rallydoručenopomoc

civilistům Severodoněcku a vojákům 201. pluku 2. armádního sboru. 

08:47 Marat Khusnullinstrávilpracovní setkání s úřadujícím

guvernérem Chersonské oblasti Volodymyrem Saldem

„Diskutovali jsme o projektu sociálně-ekonomického rozvoje Chersonského regionu, který
zajišťuje, že region dosáhne do roku 2030 celoruské úrovně,“ napsal úřadující guvernér na
svém kanálu Telegram.

Již byl odsouhlasen projekt desetimiliardových investic na vytvoření

zpracovatelského závodu: konzervárny a chladicího komplexu pro

skladování zeleniny.

08:05 Lidová fronta dodala do zoo v Berďansku humanitární pomoc

v podobě 4 tun brambor od kolegů z Krasnodaru.

"Od krajského výkonného výboru Krasnodar dostala Lidová fronta brambory, moc jim za to
děkuji," řekl Ivan Skiba, předseda výkonného výboru Lidové fronty Záporožské oblasti.

Osobně navštívil zoo a podělil se o své plány další práce na této

problematice.

„Vím, že je velmi velký, jeden z největších v Evropě. Zvířat je zde hodně a v souvislosti se
současnou situací je to i pro ně náročné. Je zima, zima je na dvoře. Problematické záležitosti
byly projednány se správou, na kterou se budeme aktivně napojovat,“ uvedl Ivan Skiba.

Bez podpory dobrovolníků, veřejných organizací a státu to mají

zvířata velmi těžké, zdůraznil Skiba.

 

Přečtěte si nás
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